



買入常駐意大利公司發行的股票(例如普拉達(01913))所涉及的金融交易稅

由2013年3月1日起若閣下買入由市值超過5億歐羅並於香港上市的常駐意大利公司所發行的股票，例如普拉達(01913)，閣下需繳付意大利金融交易稅(2013年: 0.22%; 2014年或之後: 0.20%)。需繳納之金融交易稅是根據每個證券戶口單日的同一隻證券的持股淨增加量而釐定。若閣下買入此類股票，本行會於有關交易的結算日從閣下之結算戶口扣除。

意大利金融交易稅亦適用於此類股票之相關衍生產品，詳情可瀏覽香港交易所網站或向銀行職員查詢。

Italian Financial Transaction Tax on trading shares issued by companies resident in Italy such as PRADA (01913)

If you trade shares issued by companies resident in Italy with market capitalization more than EUR 500 million and listed in Hong Kong such as PRADA (01913) on or after 1 March 2013, you are required to pay the Italian Financial Transaction Tax (2013: 0.22%; 2014: 0.2%). The tax payable is determined on the basis of the net increase of stock holding of the same securities in the single day in each securities account. For your purchases of such kind of stocks, the Bank will debit the tax payable from your settlement account on the settlement day of the related transactions.

The Italian Financial Transaction Tax also applies to the derivatives of the above-mentioned stocks. For more details, please visit HKEx Website or refer to our Bank for assistance.